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P R O T O K Ó Ł Nr XIX/2020 

z obrad XIX sesji Rady Gminy Wisznice 

 

Obrady odbyły się w dniu 19 października 2020 roku w sali widowiskowej Gminnego 

Ośrodka Kultury i Oświaty. Rozpoczęcie obrad godz. 1700 zakończenie obrad godz. 1725. 

 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Bancarzewski Michał 

2. Daniłoś Helena  

3. Filipczak Kamil  

4. Hołub Mirosława 

5. Kiryczuk Janusz     

6. Korszeń Teresa 

7. Kopiś Hubert  

8. Mazurek Dariusz     

9. Nuszczyk Ewa    

10. Semeniuk Andrzej   

11. Szajda Dariusz   

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

  

1. Bandzerewicz Wiesława 

2. Chustecki Grzegorz  

3. Izdebski Krystian 

4. Jakubiuk Mariusz 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

 stwierdzenie quorum, 

 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

3. Sprawozdanie Wójta z wykonania bieżących zadań i uchwał Rady Gminy. 

4. Podjęcie projektów uchwały w sprawie: 

 przystąpienia Gminy Wisznice do wykonywania działalności w zakresie usług 

telekomunikacyjnych, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie Gminy Wisznice, 

 ustalenia zasad udzielania osobom fizycznym dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Wisznice na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej - do budowy przyłączy do sieci kanalizacji sanitarnej, 

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

 zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy Wisznice. 
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Punkt 1 

 

XIX sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady 

Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady: Wójta Gminy Wisznice – 

Piotra Dragana, Skarbnika Gminy – Agnieszkę Sokołowską, Zastępcę Wójta Pana Krzysztofa 

Biełuszkę, pracowników Urzędu Gminy oraz wysoką radę. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk stwierdziła, iż w 

obradach uczestniczy 11 radnych, 4 radnych jest nieobecnych i jest to obecność 

usprawiedliwiona. Przewodnicząca dodała, iż liczba uczestniczących w obradach radnych 

stanowi ustawowe quorom do podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XVIII 

sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie. Pani przewodnicząca odczytała dodatkowe trzy 

uchwały, które zgłoszono do wprowadzenia do porządku obrad, porządek obrad z 

wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Punkt 3 

 

Przewodnicząca obrad przeszła do kolejnego punktu i oddała głos Wójtowi Gminy, 

który przedstawił sprawozdanie z bieżących spraw Urzędu Gminy Wisznice.  

Pan wójt zaznaczył, że wiele spraw zostało już omówionych na posiedzeniu stałych 

Komisji Rady Gminy Wisznice w dniu 16.10.2020r. Poinformował, że ku końcowi maja się 

sprawy związane z wydawaniem protokołów wymokowych. Prawdopodobnie jedyną formą 

wsparcia, w tym zakresie, będą kredyty udzielane na preferencyjnych warunkach.  

Wójt poinformował zebranych, że od 6 października, w naszym urzędzie można 

potwierdzić profil zaufany – zwrócił się do radnych o rozpowszechnienie tej informacji wśród 

mieszkańców. Profil potwierdza Pan Krzysztof Biełuszka oraz Natalia Sokołowska. 

Wójt przystąpił do omawiania spraw związanych z COVID - osacza nas wszystkich. 

Wysłaliśmy te osoby, które można było wysłać na pracę zdalną, tak aby zapewniś 

funkcjonowanie urzędu w sytuacji jeśli COVID zostanie wykryty w urzędzie gminy. Na pracy 

zdalnej są 3 osoby, tak aby minimalną prace urzędu zapewnić. Na chwilę obecną sanepid 

mniej restrykcyjnie podchodzi do kwestii zasad kierowania na kwarantannę – wysyłane są te 

osoby, które przez dłuższy czas przebywały z osobą zakażoną (ponad 15 minut). Stosujemy się 

do wszystkich obowiązujących wytycznych - Klub seniora oraz siłownia są zamknięte. 

Temat inwestycji Pan wójt rozpoczął od Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Curynie. 

Powiadomił zebranych o finalizacji wykonania: tynków oraz podłóg – wykonano 80%, w 

trakcie prac są łazienki, układana jest kostka, natomiast instalacja jest w pełni zrobiona. W 

przyszłym tygodniu zaplanowano ogłoszenie przetargu na wyposażenie. Liczymy na to, że 15 

lutego 2021r. ten budynek odbierzemy i będziemy mogli już go wyposażać. 

Droga w Dubicy – czekamy na pozytywną weryfikację ze strony Wojewody 

Lubelskiego, jeżeli nie to wniosek będzie gotowy do złożenia w roku przyszłym. Proszę 

zauważyć, że w zmianach Wieloletniej Prognozie Finansowej  zakładamy właśnie realizację 

tej inwestycji. Wyjmujemy z WPF na przyszły rok dwa projekty (na solary , fotowoltaikę i 

piece). Myślę, że wyjmujemy je tymczasowo i, że przyjdzie taka sytuacja kiedy będą do 

realizacji. Z informacji przekazanych z Urzędu Marszałkowskiego wynika, ze jesteśmy wysoko 
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na listach rezerwowych i mamy bardzo dużą szansę aby uzyskać dofinansowanie na realizację 

tych projektów. 

Budynek w centrum Wisznic. W chwili obecnej są tam wykonywane odwierty do pompy 

ciepła – prace te potrwają do końca tego tygodnia. Wykonawca zakłada, że przy dobrej 

pogodzie powinien w trzy tygodnie wykonać stan surowy budynku, a w okresie zimowym 

rozpocząć prace wykończeniowe – jeszcze w tym roku. 

Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej: w Horodyszczu, Polubiczach, 

budynek urzędu gminy w Wisznicach. W tym roku ogłosimy przetargi - myślę, że będzie to XI-

XII. Jest to tak zaplanowane aby ten projekt zrealizować w przyszłym roku. 

Drogi w Łyniewie i Rowinach uważam, ze zostały dobrze wykonane. Obie inwestycje 

zostały odebrane i zapłacone, bądź są w trakcie płatności. 

Otrzymaliśmy wyróżnienie w rankingu Perły Samorządu – za 2019r. Jesteśmy w 

pierwszej dziesiątce w kategorii samorząd. 

Głos zabrał zastępca wójta Pan Krzysztof Biełuszka, który przypomniał radnym, że od 

1 września obligatoryjne dla wszystkich rolników jest prowadzony spis rolny. Jest możliwość 

wykonania samospisu (możemy sami uzupełnić formularz w domu w wersji elektronicznej 

logując się na stronę) bądź w budynku urzędu gminy na sali konferencyjnej. Przygotowaliśmy 

stanowisko do tego celu z przeznaczeniem dla osób, które nie mają dostępu do internetu lub 

mają ten dostęp ograniczony. Jeżeli ten sposób będzie niewystarczający taki rolnik będzie 

miał możliwość skorzystania ze spisu telefonicznego – będzie dzwonił do niego teleankieter i 

taki spis przeprowadzi. Jeżeli ta forma również nie będzie skuteczna to wizytę złożą nam 

rachmistrzowie. Zaapelonał aby nie zostawiać tego obowiązku na ostatnią chwilę. 

 

 

 

Punkt 4 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wisznice odczytała tytuły uchwał i zaznaczyła, że wszystkie 

uchwały były poddane analizie na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy Wisznice w dniu 

16.10.2020r. i otrzymały opinię pozytywną, po czym  przystąpiono do głosowania : 

 

 

 Uchwała Nr XIX/129/2020 w sprawie przystąpienia Gminy Wisznice do 

wykonywania działalności w zakresie usług telekomunikacyjnych została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XIX/130/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Wisznice 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Uchwała Nr XIX/131/2020 w sprawie ustalenia zasad udzielania osobom fizycznym 

dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Wisznice na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej - do budowy przyłączy 

do sieci kanalizacji sanitarnej została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Głos zabrał wójt zaznaczając, że w § 5 pkt 5 uchwały winno być:   

Wysokość dotacji do jednego wybudowanego przyłączenia kanalizacyjnego wynosi: 
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 40%  (słownie: czterdzieści procent) kosztów przyłączenia do sieci kanalizacji 

grawitacyjnej, z zastrzeżeniem że maksymalna kwota udzielonej dotacji wynosi 

1000 zł brutto (słownie: jeden tysiąc złotych 00/100)- dotyczy kosztu instalacji do 

2500 zł, 

a nie w wysokości 30% i kwocie 750 zł - jak było w przekazanym projekcie uchwały. 

 

 Uchwała Nr XIX/132/2020 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 

uchwale Rady Gminy Wisznice nr I/3/2018 z dnia 20 listopada 2018r., została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XIX/133/2020 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 

uchwale Rady Gminy Wisznice nr III/21/2018 z dnia 21 grudnia 2018r. została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XIX/134/2020 w sprawie powołania członka Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Planowania Budżetu i Finansów Rady Gminy Wisznice została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Zgłoszono kandydaturę Radnej Pani Mirosławy Hołub na Członka Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Planowania Budżetu i Finansów - Pani Mirosława Hołub wyraziła 

zgodę. 

 

 Uchwała Nr XIX/135/2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XIX/136/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 5 

Interpelacji i zapytań brak.  

 

Punkt 6 

 

Helena Daniłoś ponawia prośbę mieszkańców Polubicz o przedłużenie inwestycji tj. gdy już 

zostanie wykonana droga w Dubicy to bardzo proszę o jej przedłużenie przez Polubicze do 

miejscowości Kudry. Przynajmniej tą graniczą naprawić, tak aby doprowadzić ją do stanu 

użyteczności. Droga jest bardzo zniszczona – beton jest pokruszony, bardzo źle się tam jeździ. 

Jeżeli będzie kiedykolwiek taka możliwość aby ją wyremontować to bardzo proszę o podjęcie 

takich działań i naprawę tej drogi. 

Wójt – chodzi o tą drogę do Kuder, tak?  

Helena Daniłoś - tak. 

Wójt – jest to droga powiatowa. 

Helena Daniłoś - a, ta polna graniczna nasza?. 

Wójt – tak, to jest gminna. Natomiast ta do Kuder jest powiatowa. 

Helena Daniłoś - gdyby ten odcinek naszej został zrobiony, to próbowalibyśmy działać aby 

zrobić coś dalej. 
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Wójt – ja nie mówię nie, natomiast zróbmy najpierw drogę w Dubicy, powiatową drogę z 

Horodyszcza do Polubicz – to już są inwestycje na cztery-pięć lat. 

Helena Daniłoś – proszę aby w pamięci była ta droga. 

Mirosława Hołub – a nasza? 

Wójt – jeżeli wyjdzie ZOL w Curynie i dostaniemy finansowanie, to mamy w planach 

wybudowanie tam drogi dojazdowej przynajmniej z jednej strony. 

 

 

 

 

 

Punkt 7 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1725  Przewodnicząca Rady Gminy Ewa 

Nuszczyk zamknęła XIX sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Natalia Sokołowska 


